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ســارا فلاحی عضو کمیسیون امنیت ملی و 
سیاســت خارجی به جمــاران گفت: زمانی 
که یک جوان ایرانی به یک کشــور همسایه 
می رود و می بیند جاده و امکانات ندارند، ولی 
ماشین آخرین سیستم سوار می شوند به او 
برمی خورد. باید ایــن مقدار ثروت مدیریت 

شوند که کشور ما پیش قراول توسعه شود.
عضــو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت 
خارجی مجلــس گفت:  امروز مــردم ما از 
مشــکلات اقتصادی و معیشــتی خسته و 
زخمی هســتند. مــن امیدوار هســتم که 
مجلسی داشته باشــیم که به طور یکدست 
در خدمت مردم باشد، منافع مردم را لحاظ 
کنند و منافع گروهی و سیاسی را به منافع 
مردم ترجیــح ندهد و برخورد سیاســی با 
منافــع ملی نکند، چرا که مــا خیلی از این 
موضــوع ضربه خورده ایــم. یعنی طرف می 
خواهد گــروه و حزب خود به هر قیمتی در 
عرصه بماند؛ حتی به قیمت ذبح منافع ملی! 

ســارا فلاحی در خصوص آمــار آراء باطله 
در انتخابــات مجلس، بــه خبرنگار جماران 
گفت: آراء باطله متعلق به افرادی اســت که 
چهارچوب نظام را قبول دارند و می خواهند 
مشارکت داشــته باشــند، ولی افراد مورد 
نظر خــود را پیدا نمی کننــد و دیگر اینکه 
می خواهنــد اعتراض خود را به بخشــی از 
مســئولان داشــته باشــند که بیش تر کار 
کنند. به نظر من پیام آراء باطله این اســت 
کــه ما باید کار بیش تــری کنیم و در قبال 
آن وظیفه بیش تری داریم تا فردی که پای 
صنــدوق رأی می آید گزینه ای برای انتخاب 
داشته باشد و بتواند به درستی انتخاب کند 
و معترض به کارآمدی مسئولان نباشد، که 
من امیدوار هســتم این آرای باطله کاهش 

پیدا کند.
مردم ما از مشکلات اقتصادی

و معیشتی خسته هستند
وی از پیش بینــی خــود در خصوص آینده 

مجلــس دوازدهم و رأی کمتــر قالیباف در 
مقابل افرادی چون ثابتی و رســایی، گفت: 
زمانی کــه می گوییم دموکراســی و مردم 
سالاری، یعنی باید اجازه دهیم مردم انتخاب 
کننــد و امروز نیز مردم انتخــاب کرده اند. 
در مــورد ترکیب مجلس آینــده دقیقا من 
نمی دانم؛ چون انتخابات دور دوم هم مانده 
و نمی توانیــم در مورد مجلس قضاوت کنیم 
که به چــه ترکیبی خواهد رســید. ولی ما 
امیدوار هستیم کسانی که منافع مردم را در 
نظر می گیرند و کندروی یا تندروی نداشته 
باشــند به مجلس راه یابند و افرادی باشند 
که در صراط مستقیم حرکت می کنند؛ چه 
در حوزه سیاســت، چه در اقتصاد و چه در 
فرهنگ کســانی باشــند که مردم را اذیت 
نکــرده و آن ها را بیش  از این تحت فشــار 
قرار ندهند و واقعا حافظ خون شهدا باشند 
و خیانــت نکنند؛ همچنین جــوّ مجلس و 

لابی گری ها آن ها را نگیرد.
فلاحی ادامه داد: امروز مردم ما از مشکلات 
اقتصادی و معیشتی خسته و زخمی هستند. 
من امیدوار هستم که مجلسی داشته باشیم 
که به طور یکدســت در خدمت مردم باشد، 
منافع مــردم را لحاظ کنند و منافع گروهی 
و سیاســی را به منافع مــردم ترجیح ندهد 
و برخورد سیاســی با منافع ملی نکند، چرا 
که ما خیلی از این موضوع ضربه خورده ایم. 

یعنی طرف می خواهد گروه و حزب خود به 
هر قیمتــی در عرصه بماند؛ حتی به قیمت 
ذبح منافع ملــی! درحالیکه باید منافع ملی 
برای مــا در اولویت بــوده و آن چیزی که 
امامین انقلاب گفتند مدنظر باشــد و از تک  
روی در مجلــس جلوگیری شــود. امیدوار 
هســتم ترکیبی کــه در مجلس تشــکیل 
می شــود ترکیبی برای مردم ایران باشد، نه 

در برابر مردم ایران.
بزرگ  ترین دغدغه مردم بحث 
معیشت و اشتغال جوانان است

فلاحی در پایان به دغدغه مردم شــهر ایلام 
پرداخت و تصریــح کرد: بزرگ  ترین دغدغه 
مردم بحث معیشت و اشتغال جوانان آن ها 
اســت. به نظر من هر دو این ها ربط وسیعی 
به عملکرد دولت دارد. امروز ما یک ســری 
قوانین را می نویســیم، اما این قوانین وقتی 
اجرا شــوند می  توانند تأثیر داشــته باشند؛ 
اجرای آن ها هم با دولت اســت. من چندین 
بار گفته ام که ما بایــد از قانون گذاری های 
بی رویه به سمت اصلاح قوانین موجود برویم 
و یــک مقدار حجم ایــن قوانینی که خیلی 
جاها خاصیت ندارند را کم کنیم و روی چند 
اولویت مردم کار کنیم. معتقدم به جای این 
همه طرح و لوایح که هیچ تأثیری در زندگی 
مردم ندارد، بر روی این ســه مسئله اصلی 
مردم کار کنیم که  در این صورت می توانیم 

برد کنیم و در بین افکار عمومی پیروز شویم.
سه دغدغه مهم مردم مسکن، 

خودرو و بحث بازار است
وی اضافه کــرد: امروز ســه دغدغه مردم؛ 
مســکن، خودرو و بحث بازار اســت، مردم 
زمانی که با یک بازار گران مواجه می شــوند 
و بدون ســرپناه بوده و وسیله حمل و نقلیه 
نداشــته باشــند یعنی رفاه اولیه را ندارند و 
این در این مجلس و دولت اتفاق نیفتاد، در 
این مجلس جدید و دولت مســتقر اگر یک 
مقدار هم افزایی داشــته باشــند و روی این 
ســه مورد کار کنند، مردم مشکلی ندارند، 
مردم همیشــه پای نظام بوده و هستند. ما 
هم یک مقدار باید به معیشــت مردم توجه 
کنیم، در حال حاضــر قدرت خرید بنده به 
عنوان نماینده واقعا خیلی پایین آمده دیگر 
چه برسد به مردمی که کف خیابان هستند 

و مشکلات اقتصادی دارند.
بنابرایــن، به نظر من باید ما همه چیز را در 
مجلس تعطیل کرده و روی این ســه مورد 
تمرکز و کار کنیم؛ این ها مشــکلات اصلی 
مردم اســت. زمانی که یک جوان ایرانی به 
یک کشور همسایه می رود و می بیند جاده و 
امکانات ندارند، ولی ماشین آخرین سیستم 
ســوار می شــوند به او برمی خورد. باید این 
مقدار ثروت مدیریت شــوند که کشــور ما 

پیش قراول توسعه شود.

احمد وحیدی با بیــان اینکه امر به معروف 
و نهی از منکر یک الزام برای مومنان اســت 
و نیازی به مجوز نــدارد، گفت: این فریضه، 
نظارت همگانی و مسئولیت اجتماعی بزرگ 
اســت که فرهنگ های دیگــر از آن بی بهره 

هستند.
به گزارش تسنیم، احمد وحیدی وزیر کشور 
در نخستین آئین تجلیل از آمران به معروف و 
ناهیان از منکر بیان کرد: امر به معروف و نهی 
از منکر مهم ترین موضــوع روز و در روایات 

حتی از جهاد هم بالاتر توصیف شده است.
وی یادآور شــد: امر به معــروف هدف قیام 
امام حسین)ع( اســت و در فرمایشات ائمه 
معصومین)ع( هم اشاره دارد که همه فرایض 

به واسطه امر به معروف و نهی از منکر، اقامه 
می شوند.

وزیر کشــور با تقدیر از فعالان عرصه امر به 
معــروف و نهی از منکر افــزود: نباید جامعه 
نسبت به امر به معروف و نهی از منکر دچار 
غفلت شــود. امر به معــروف و نهی از منکر 
در فضــای عمومــی، یک نظــارت همگانی 
و مســئولیت اجتماعــی بزرگ اســت که 

فرهنگ های دیگر از آن بی بهره هستند.
وحیدی ادامه داد: برخی به دنبال استخفاف 
این امر مهم هســتند در حالیکــه ما به آن 
افتخار می کنیم و نباید اجازه دهیم در هیچ 

زمانی به فراموشی سپرده شود.
وی با بیــان اینکه در این امر هــم نباید از 

حرف ها و طعنه های کســی ناراحت شویم، 
تصریح کــرد: برخی معاندنــد و برخی هم 
نســبت به موضوع فهم کافی ندارند. امر به 
معروف یک موضوع بسیار مترقی است و باید 

با قدرت در جامعه دنبال شود.
وزیر کشــور موضوع حجاب را یک مســاله 
جدی دانست که دشمن آن را دنبال می کند 
و گفت: این مســئله از قبــل از انقلاب بوده 
است. کشف حجاب اجباری برای جلوگیری 
از مقاومت فرهنگی ملت ما در برابر فرهنگ 

غربی ایجاد شد.
وحیدی اظهار کرد: کشــف حجاب عنصری 
برای از بیــن بردن حیا، عفــت، پایداری و 
استقامت فرهنگی جامعه است. کسی را که با 

حفظ حجاب سعی دارد این فرهنگ را پاس 
بدارد با واژه های مجعولی زیر سوال می برند.

وی خاطرنشــان کرد: ما نباید از این مسائل 
هراسی داشته باشیم و منفعل شویم. امر به 
معروف در موضوع حجاب بسیار حائز اهمیت 

است چرا که شرعی، اخلاقی و قانونی است.
وزیر کشور با بیان اینکه برخی افراد بی اطلاع 
با تبلیغات دشمن، هم کلام می شوند، تصریح 
کــرد: همه باید حمایت کننــد و قانون هم 
می گوید اگر کسی مانع امر به معروف و نهی 

از منکر شد، مرتکب جرم شده است.
وحیــدی ادامه داد: امر بــه معروف و نهی از 
منکر مجور نمی خواهد بلکه الزامی برای همه 
مومنان اســت؛ البته چارچوب آن هم معلوم 

است. 
وی با تاکید بــر اینکه مرحله عمومی امر به 
معروف و نهی از منکر، در حد لســانی است، 
افزود: مراحــل بعدی در حوزه مســئولیت 
دســتگاه های رســمی همچون فراجا و قوه 
قضائیه است چرا که کشــف حجاب از نظر 
قانون، جرم است و باید به آن رسیدگی شود.

وزیر کشــور با اعــلام حمایــت از آمران به 
معروف و ناهیان از منکر، بار دیگر یادآور شد: 
امر به معروف و نهــی از منکر در این حوزه 
همراه با احساس شفقت قلبی، محبت و مدارا 
باید انجام شود و نباید عنصری که حفاظت 
و صیانت جامعه را دچار خطر می کند، وجود 

داشته باشد.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس: 

آرای باطله متعلق به افرادی است که به مسئولان اعتراض دارند

وزیر کشور: 

وظیفه خود می دانیم حامی آمران به معروف و ناهیان از منکر باشیم

وزارت اطلاعات خبر داد
انهدام بزرگ ترین شبکه اخلالگر مالی

و قمار آنلاین مرتبط با انگلستان
وزارت اطلاعات اعلام کرد: بزرگترین شــبکه  سازمان یافته  قمار و شرط بندی 
اینترنتی که توسط مبادی مستقر در خارج از کشور مدیریت و راهبری می شد 
پس از ۱۴ ماه تحقیقات و رصدهای پیچیده  اطلاعاتی و با مساعدت قوه قضاییه 
و بانک مرکزی شناســایی و منهدم شــد. به گزارش ایرنا، وزارت اطلاعات در 
اطلاعیــه ای اعلام کرد: در پی ۱۴ ماه تحقیقات و رصدهای پیچیده  اطلاعاتی 
و با مساعدت قوه قضاییه و بانک مرکزی، بزرگترین شبکه  سازمان یافته  قمار 
و شرط بندی اینترنتی که توسط مبادی مستقر در خارج از کشور مدیریت و 

راهبری می شد، شناسایی و منهدم شد.
این اطلاعیه ادامه داد: این شبکه که توسط باندهای مرموز مستقر در انگلستان 
تأسیس و هدایت می شد، توانسته بود مبالغ کلانی از سرمایه های ریالی و ارزی 
کشــور را با استفاده از ۳۵۰۰۶ حســاب و ۱۲۰۰ درگاه بانکی اجاره ای و ۵۴ 

سایت بزرگ قمار و شرط بندی در اختیار بگیرد.
وزارت اطلاعات یادآور شــد: شبکه  مافیایی لندن نشین برای اغوای قماربازان 
طمّاع، بخشــی از وجوه دریافتی از آن ها را به عنوان عایدی قمار به حســاب 
قماربازان واریز و بخش کلانی را به انگلستان منتقل می کرد. از یافته های بسیار 
قابل تأمل آن که دولت انگلستان با دریافت مالیات هنگفت از وجوه متقلبانه و 
نامشروع، نسبت به پولشویی و سایر فعالیت های تبهکارانه ی باند لندن نشین 
چشم پوشــی کرده و عملًا مســیر اقدامات مجرمانه را برای خلافکاران هموار 

می نمود.
براساس این گزارش، فساد شبکه  مستقر در انگلستان صرفاً معطوف به اعَمال 
تبهکارانه  مالی و پولشــویی نبوده، بلکه مضاف بر آن، به دنبال شــکل گیری 
جریانی رســانه ای برای قبح زدایی از ارزش های اسلامی - ایرانی و عادی سازی 
فرهنگ منحط قمار در جامعه ی اســلامی ایران بودند. ســربازان گمنام امام 
زمان همچنین با حکم مرجع محترم قضایی، ۵ مدیر داخلی شــبکه  موسوم 
 )Pardakht.me( »و درگاه مالی موســوم به »پرداخت می )Nitro bet( به
را به اتهام اخــلال در نظام اقتصادی، پولشــویی، اداره ی قمارخانه در فضای 
مجازی و تحصیل مال از طریق نامشــروع بازداشت کردند. وزارت اطلاعات در 
ادامه اطمینان داد که قاطعانه عوامل اقدامات مجرمانه و اخلالگران در امنیتِ 

اقتصادی کشور را مورد رصد قرار داده و تحویل مراجع قضایی خواهد کرد.

سردی هوا عامل کاهش مشارکت مردم
مشارکت در انتخابات دوازدهمین دوره مجلس، رکورد پایین ترین نرخ مشارکت 
در تاریخ جمهوری اســلامی را به ثبت رساند. در کل کشور، کمی بیش از ۴۰ 
درصد واجدان شرایط در انتخابات شرکت کردند و بسیاری از منتخبان با رای 
حداقلی ۲۰ درصد رای دهندگان وارد مجلس شده اند. در تهران تنها ۱۴ نفر از 
منتخبان موفق شدند همین کف رای را به دست بیاورند و مابقی باید در دور 
دوم انتخابات برای ورود به مجلس رقابت کنند. در بسیاری دیگر از شهرها هم 

انتخابات به دور دوم کشیده شده است. 
با وجود این آمار، بهروز محبی، نماینده کنونی سبزوار و منتخب این شهرستان 
در مجلس دوازدهم در خصوص انتخابات یازدهم اســفند به رویداد۲۴ گفته 
مشارکت مردم در انتخابات با توجه به »شرایطی که در کشور وجود داشت«، 

مطلوب بود.
محبی می گوید: شــیوه اجرای انتخابات، نقص های جدی داشــت. با توجه به 
سردی هوا در روســتا ها، افراد به واسطه اینکه فاصله شان تا صندوق های رای 
خیلی زیاد بود، متاســفانه نتوانســتند در انتخابات شرکت کنند و مسئولان 

صندوق های سیار هم به خوبی به وظایف خود عمل نکردند.
منتخب ســبزوار در مجلس دوازدهم تصریح کرد: مشــکلات را در حوزه های 
رای گیری جدی بود. از طرفی، من اهتمام دولت برای افزایش مشارکت را شاهد 
نبودم. در شهرســتان ها، پروژه های آماده ای بود که امکان افتتاح آن ها وجود 

داشت، ولی این اتفاقات نیفتاد. دولت می توانست فضای امید را ایجاد کند.
محبی با بیان اینکه پنج، شش ماه قبل، به معاون رئیس جمهوری گفتیم که 
راه افزایش مشــارکت، ایجاد امید اســت، یادآور شد: رفتار دولت در مشارکت 
مردم در انتخابات، قابل تامل است. دولت  می توانست کمک بیشتری بکند تا 

مشارکت افزایش پیدا کند که به هر حال این تلاش صورت نگرفت.

واکنش علیرضا بیگی درباره جریمه ۳ میلیونی
 بی حجابی و فرمان آتش به اختیاری علم الهدی

احمد علیرضا بیگی نماینده تبریز در مجلس، درباره صحبت های یک نماینده 
مجلس درباره جریمه بی حجابی و برداشــت این جریمه به صورت خودکار از 
حســاب شــخصی افراد گفت: بالاخره این بنیان غلطی بود که گذاشته شد و 
موضوع قانون حجاب در واقع لایحه اش به جای این که در صحن علنی مجلس 
بررسی شود، رفت و اصل هشتاد و پنجی شد که پیش بینی هم می شد چنین 
تبعاتی را به بار بیاورد. این نماینده مجلس در گفت وگو با ایلنا خاطرنشان کرد: 
این که بدون در نظر گرفتن واقعیــات جامعه موادی به عنوان قانون تصویب 
شــود، از یک ســو به هیچ عنوان زمینه اجرایی پیــدا نخواهد کرد و بعد هم 
دستمایه سوءاستفاده بیگانگان برای تخریب روحیه مردم قرار خواهد گرفت، از 
سوی دیگر این اقدامات سبب تنش های اجتماعی در کشور خواهد شد و این 
تبعات میوه آن درختی است که »من غیر حق« در مجلس یازدهم کاشته شد و 
الان چنین ثمراتی را به بار می آورد که حتما در شرایط پیش رو کشور از جهت 
مشکلات عدیده اقتصادی در رنج است، این موضوع نمکی بر زخم ملت خواهد 
بود. وی در پاســخ به این که خطیب نماز جمعه مشهد در سخنانی خطاب به 
نمازگــزاران عنوان کرد »کار لایحه عفاف و حجاب گــره خورده؛ خودتان به 
میدان بیایید و پشتوانه ارزش های دینی باشید« چقدر این صحبت ها از تریبون 
نماز جمعه می تواند تبعات داشته باشد و مردم را در مقابل یکدیگر قرار دهد، 
اظهار داشت: تریبون نماز جمعه بایستی منادی وحدت مردم باشد، مردم را به 
اصول مستحکم دینی و پایبندی به عقاید اسلامی فرابخواند درحالیکه عملا این 
قبیل موضوعات در تعارض با نهادهای اصلی نظام جمهوری اسلامی ایران است 

همین هم سبب اصطکاک و رویارویی مردم با همدیگر خواهد شد.

امنیتی

انتخابات

ویژه

از  گروه سیاسی- سیدمجید حسینی: 
همان زمان که تعداد کثیری از اصولگرایان 
تاییــد صلاحیت شــدند و افراد بســیاری 
از اصــلاح طلبــان، از گردونــه رقابت های 
انتخاباتی حذف شــدند، پیش بینی می شد 
که قطعا اصولگرایان چــون خود را در این 
میدان بدون رقیب می دانند،  با لیست های 
متعــددی خواهند آمد و تنها خود را رقیب 
خود می دانند. بــه همین دلیل قطعا پیروز 
انتخابات آنها خواهنــد بود به همین دلیل 
برای ریاست مجلس آینده نیز دعوای میان 
براســاس  اینکه  یعنی  اســت.  اصولگرایان 
رسمی نانوشته سرلیســت تهران به عنوان 
رئیس مجلــس معرفی خواهد شــد. البته 
رئیــس مجلس برای نمایندگان مانند دیگر 
نمایندگان اســت و از نظر آنها تنها سخنگو 
وکلای ملت بوده بنابراین به عنوان نماینده 
در مجامع و جلسات مختلف شرکت می کند 
تا بتواند قدرت چانه زنی بیشــتری داشته 

باشد.
بعد از برگزاری انتخابات ششــم خبرگان و 
دوازدهم مجلس شورای اسلامی که بسیار 
کم رمق و با مشــارکت پایین در سال های 
اخیر و بعد از پیروزی انقلاب اسلامی برگزار 
شد، مشخص شد که ترکیب مجلس آینده 
قطعا اصولگرا بوده امــا برخی از صندلی ها 
میان نمایندگان تنــدرو و برخی نیز میان 
نماینــدگان میانه روتر جریــان اصولگرایی 

تقسیم شد.
بهم زنندگان بازی اصولگریان

اینکه سهم اعضای نزدیک به جبهه پایداری 
در مجلس در شهرهای بزرگی مانند تهران 
بیشــتر شده اما همین ســهم در شهرهای 
دیگر مانند مشهد کمتر، کاملا قابل پذیرش 
اســت اما با رفتن جواد کریمی قدوسی از 
مجلس قاسم روانبخش نماینده تندرو دیگر 
جایگزین وی شــده و از هــم اکنون برنامه 
آینده خانه ملت را به سرانجام رساندن طرح 
صیانت از فضای مجــازی و تکمیل لایحه 
عفاف و حجــاب عنوان کرده اســت که با 
واکنش تند نماینده دیگر اصولگرای مجلس 
روبرو شد که گفت: انگار برنامه آقایان برای 
حضور در مجلس حل مشکلات مردم نیست 
و تنها به دنبال راه رفتن روی اعصاب مردم 
برنامه ریزی کرده اند. از سوی دیگر جبهه ای 
جدید به نام )امنا( تشــکیل شده و آن طور 
کــه خود آنها می گویند بــه دنبال زیر میز 
زدن پدرخوانده ها است. یعنی تنها کاری که 
می خواهند انجام دهند این اســت که بازی 

را بهم بزنند، حالا چه بازی؟ خدا می داند.
بعــد از اتمــام انتخابات و شــمارش آرا و 
مشــخص شــدن حضور افراد مختلف در 
مجلــس، دعواهایــی که تا دیــروز بخاطر 
مصلحت برگزاری انتخابات در ریز خاکستر 
پنهان شده بود، ناگهان زبانه گرفت و مانند 

دمل چرکین دهان باز کرد.
این داستان از جایی شروع شد که دبیرکل 
حزب تازه تاســیس دولتی شــریان، یعنی 
حمید رســایی با انتشــار نامه ای از سردار 
سلیمانی به حسن روحانی در زمان ریاست 
جمهوری وی، او را با ابوموســی اشــعری 

مقایسه و اقدام به توهین به وی کرد.
همیــن موضــوع باعــث عصبانیت بخش 
دیگری از جریان اصولگرایی شد و حملات 
توپخانه رســانه ای آنهــا بخصوص روزنامه 
جوان و خبرگزاری تســنیم به سمت بدنه 

تندرو شدت گرفت.

همین موضوع آنقدر در جامعه و میان مردم 
و مســئولان بازتاب داشت که رهبر معظم 
انقلاب بطــور تلویحی نماینــدگان جدید 
مجلــس را از هرگونــه دعواهای سیاســی 
برحذر داشــتند و تاکید کردنــد که نباید 
شیرینی انتخابات را به دهان مردم تلخ کرد.
اما چند ســاعتی از سخنان ایشان نگذشته 
بــود کــه صداوســیمای تحــت مدیریت 
تندروهــای اصولگرا و جلیلــی در اقدامی 
عجیب از نماینده تازه وارد مجلس و هتاک 

به گفت وگویی خبری دعوت کردند.
این نماینده کســی نبود جز همان کســی 
که سردار ســلیمانی را با ابوموسی اشعری 

مقایسه کرد.
دعوای اصولگرایی بالا می گیرد

وی همچنین همکیشان خود را مورد عتاب 
قرار می دهد و خبرگزاری تسنیم و روزنامه 
جوان را ابزاری در دست سپاه برای منکوب 

کردن مخالفان خود می داند.
این اقــدام آنقدر برای بخــش دیگر جناح 
اصولگرا سنگین بود که تسنیم در گزارشی 
برای خیلی ها  رســایی  می نویسد: »حمید 
اولین فردی بود که به عنوان دست کم یکی 
از مصادیــق تذکر رهبر معظــم انقلاب به 
ذهن می آمد و به همین دلیل، اقدام شــب 
مخاطبانش  از  بسیاری  گذشته صداوسیما، 
را شگفت زده و شوکه کرد. برنامه گفتگوی 
ویژه خبری، خودِ حمید رسایی، یعنی یکی 
از مصادیق اصلی بداخلاقی و ســتیزه جویی 
دشمن شادکن را به عنوان میهمان ویژه برای 
تبیین بیانات رهبر معظم انقلاب به استودیو 

آورده بود!«
این خبرگزاری در ادامه آورده اســت: »این 

اقــدام از ســوی صداوســیمایی که بعضی 
مسئولان ارشــد آن جزو همفکران رسایی 
محسوب می شوند، مشخصاً این طور تحلیل 
شد که این رســانه قصد دارد رسایی را در 
افــکار عمومی نجات دهــد، برخی هم در 
این بین در فضای مجازی نوشته بودند که 
رکورد ســرعت تذکر رهبر انقلاب شکسته 
شــده اســت؛ به این معنا که بعضی از این 
منتخبــان، فقط چند روز بعد از انتخابات و 
در حالی که هنوز ماه ها به تشکیل مجلس 
جدیــد مانده، در همین ابتدا تذکر شــدید 
اخلاقی دریافت کرده اند. اما موضوع فقط به 
تطهیر رسایی منحصر نماند بلکه صداوسیما 
عمــلًا به یک عملیات بســیار عجیب علیه 
بیانات رهبــر معظم انقــلاب روی آورد و 
خــودِ همین برنامه را هــم به میدانی برای 
بداخلاقی و ستیزه جویی تبدیل کرد، اتفاقی 
که این بار مورد واکنشــهای منفی و تعجب 
شدید برخی از کاربران فضای مجازی قرار 

گرفت.«
این رســانه در بخشی از این گزارش رسایی 
را اینگونــه توصیف می کنــد: »در یکی از 
مقاطع این برنامه، حمید رسایی که ویژگی 
اصلی شــخصیت او را در سیاست، اقدامات 
ســلبی و نزاع با این و آن تشکیل می دهد، 
در یــک مظلوم نمایی عجیب بــرای فرار و 
توجیه بداخلاقی ها، دیگران و به ویژه بعضی 
رسانه ها را متهم کرد که درباره او انتقادات 

ناروایی مطرح کرده اند.«
این رسانه نزدیک به بسیج سپاه پاسداران در 
می نگارد»رسایی  پایانی مطلب خود  بخش 
روز گذشــته هم توئیتی منتشــر کرد که 
مضمون آن اتهام مشــخص بــه یک نهاد 

انقلابی مبنی بــر دخالت در انتخابات ادوار 
گذشــته بود. او در توئیتی دوپهلو نوشــت؛ 
»از مسئولان سپاه )سردار سلامی و سردار 
نقدی و رئیس اطلاعات ســپاه( سپاسگزارم 
که در »انتخابــات این دوره« اجازه دخالت 
ایــن نهاد در انتخابــات را ندادند.«؛ معنای 
ضمنی این حرف اتهام به ســپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی مبنی بــر دخالت در ادوار 
گذشته اســت و قاعدتاً مسئولان این نهاد 
انقلابــی پیگیــر اتهــام صورت گرفته هم 

خواهند بود.«
این موضع آخری بسیار جالب توجه است، 
یعنی حمید رســایی نماینــده مجلس بود 
که در زمان آن انتخابات ســال 88 برگزار 
شد و خود جزء کســانی بود که همواره به 
دنبال گــردن زدن اصلاح طلبان و به گفته 
خودشــان فتنه گران بودنــد، چون اعتقاد 
داشــتند آنها صحبت های دروغی کرده اند 
که موجب شــادی دشمن شده است. حالا 
ایــن مطلب را یکی از خــود آنهایی عنوان 
کرده که طی سالهای اخیر از تمامی زوایای 
اتفاقات رخ داده در ســال 88 و بعد از آن با 
خبر بوده است. اصلاح طلبان البته سخنان 
وی را تایید و یا تکذیب نمی کنند و قضاوت 

درباره آنرا به مردم می سپارند.
پیامدهای پس از این سخنان

البته این ســخنان در رســانه های اصولگرا 
ســنگین آمد و خبرگزاری فــارس دیروز 
نوشــت: »روز گذشته پویشــی در سامانه 
»فارس مــن«  ثبت شــد که خواســتار رد 
اعتبارنامه آقای رســایی شــده بــود اما به 
علت دامن نزدن به تنش های غیرضرور که 
می تواند از حلاوت انتخابات بکاهد،به حالت 

تعلیق درآمد.«
ایــن خبرگــزاری ادامــه می دهد:»البتــه 
مشــابه آن در روزهای گذشته برای برخی 
نماینــدگان دیگر از جملــه رئیس مجلس 
هم اتفاق افتاده بــود که با آنها نیز برخورد 
مشابه صورت گرفت. مورد عجیب  تحلیل ها 
و تفاســیر مختلفی اســت کــه معمولا در 
مورد ســوژه های این چنینی بیان می شود 
و عده ای تلاش می کنند کــه این موارد را 
سیاســت خبرگزاری فارس جلــوه دهند. 
مخاطبان خبرگزاری فارس می دانند که این 
پویشها توسط کاربران ثبت می شود و ربطی 
به سیاســتها و اهداف خبرگــزاری ندارند. 
کما اینکه بارهــا پویش های متعددی علیه 
خبرگزاری فارس یا سیاســتهای آن منتشر 
شده اســت.« صبح شــنبه نیز تسنیم در 
خبری کوتاه آورده است: علیرضا خدابخشی 
معاون سیاســی صداوســیما از سمت خود 
برکنار شده اســت و قرار است محمدعلی 
صائــب رئیس خبرگــزاری صداوســیما با 
حفظ مســئولیت خود، سرپرستی معاونت 
سیاسی را نیز به عهده بگیرد. خدابخشی ۲۲ 
مهر ۱۴۰۰ با حکــم جبلی به عنوان معاون 
سیاسی ســازمان صداوسیما منصوب شده 
بود. به نظر می رسد که تکانه ها و زلزله های 
شــدیدی در پســا انتخابات اخیر همچنان 
ادامه داشته باشــد که البته بیشتر به نظر 
می رســد که اصولگرایان بــا این رفتارها به 
دنبال ســرپوش گذاشــتن بر بی کفایتی 
خود در کشــور داری و حل مشکلات مردم 
هستند تا افکار عمومی را به سمت و سوی 
دیگری ســوق دهنــد. بنابراین مجلس که 

نکوست از رای حداقلی اش پیداشت.

مجلسی که نکوست از رای حداقلی اش پیداست

مدعیان اصولگرایی نیامده به جان هم افتادند

خبر جدید درباره شکایت ایران از بحرین 
بخاطر بلوکه کردن اموال بانک های ایرانی

معاون حقوقی دولت سیزدهم توضیحاتی از آخرین وضعیت پیگیری های حقوقی 
علیه بحرین به خاطر بلوکه کردن اموال ایران را ارایه کرد. معاون حقوقی رئیس 

جمهوری گفت: در حال پیگیری دو پرونده شکایت از بحرین هستیم.
محمد دهقان در گفت وگو با ایسنا درباره آخرین وضعیت پیگیری های حقوقی 
علیه بحرین به خاطر بلوکه کردن اموال ایران، اظهار کرد: ما در سال گذشته یک 
رای گرفتیم راجع به بانک صادرات و ملی که آن رای به نفع ایران و این دو بانک 
صادر شــد و الان آن ها)بحرین( از رای داوری در محکمه داخلی هلند شکایت 
کرده اند و آن جا دارد رسیدگی می شود. این پرونده ۲۴۳ میلیون دلار است. وی 
افزود: یک مبلغ بزرگتری از بانک مرکزی در بحرین داریم. براساس موافقت نامه 
ســرمایه گذاری که با بحرین داشتیم، آن ها نمی توانستند به وجوه بانک مرکزی 
تعرضی داشته باشــند. این دعوای مهمتری است که ما لایحه آن را به مجلس 
دادیم و مجلس آن را تصویب کرد و به شورای نگهبان رفت که ابهامی در لایحه 
بود و به مجلس برگشت و ان شاالله تا آخر سال این لایحه نهایی شود تا بتوانیم 

با مجوز مجلس، دعوای خود را پیگیری کنیم.

دولت

ضربه سنگین مرزبانی به تروریست ها در مرز نهبندان
فرمانده مرزبانی کشــور گفت: اعضای یک گروهک تروریستی که قصد ورود به 
کشور برای اقدامات خرابکارانه داشــتند، توسط مرزبانان هنگ مرزی نهبندان 

زمین گیر و از آنان مقادیر قابل توجهی تجهیزات انفجاری کشف شد.
به گزارش تسنیم، سردار احمدعلی گودرزی اظهار داشت: مرزبانان هنگ مرزی 
نهبندان با اشراف و تسلط اطلاعاتی در مرزهای استان خراسان جنوبی، از قصد 
یک گروهک تروریســتی برای ورود به داخل کشور و اقدامات خرابکارانه مطلع 
شــدند. وی افزود: مرزبانان دلیر و شــجاع با هوشیاری مناطق شناسایی شده را 
تحت کنترل گرفتند و طی یک درگیری مسلحانه با اقتدار ضربه مهلکی را به این 

گروهک تروریستی وارد و از ورود آنها به کشور جلوگیری کردند.

تروریسم


